
1 
 

PROTOKÓŁ Nr 26/20 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 22 lipca 2020 r. 

godz. 12.00 

 
 

Obecni na posiedzeniu KGKiM– 4 członków Komisji: 

 

1. Andrzej Grzyb  

2. Janusz Jarosz 

3. Regina Komorowska 

4. Wiesław Sobiechowski  

 

nieobecni na posiedzeniu KGKiM – 0 członków Komisji: 

 

 

Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej Wiesław Sobiechowski, który przedstawił proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

4. Sprawy mieszkaniowe. 

5. Zapoznanie się z zawiadomieniem  Burmistrza Miasta o wyłożeniu do publicznego 

wglądu projektu uchwały reklamowej dla miasta Kamienna Góra- 

BRM.0012.6.20.2020 
6. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta i Wydziału ZIF Urzędu Miasta w/m 

na wniosek radnej z XXV Sesji RM – BRM.0003.72.2020 

7. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta i Wydziału PPS na wniosek 

Komisji- BRM.0003.73.2020 

8. Zapoznanie się z odpowiedzią Burmistrza Miasta i Wydziału IOŚ na wniosek 

Komisji- BRM.0003.77.2020 

 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie posiedzenia.  

 

 

 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 
 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
 

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
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Ad.4. Sprawy mieszkaniowe 

 

Komisja zaopiniowała sprawy mieszkaniowe przedstawione przez Kierownika 

Wydziału Gospodarki Lokalowej Urzędu Miasta w/m Ewelinę Tokarską /zał. Nr 1 

do protokołu/. 

 

Ad.5. -  BRM.0012.6.20.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. zawiadomieniem /zał. Nr 2 do protokołu/.  

 

Ad.6. - BRM.0003.72.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 3 do protokołu/.  

 

Komisja złożyła wniosek o przedstawienie możliwości oraz ewentualne podjęcie 

działań zmierzających do bez kosztowego odbioru odpadów ze zautomatyzowanego 

urządzenia do zbiórki opakowań po napojach. Zdaniem Komisji miasto nie powinno 

ponosić podwójnego kosztu tj. zapłaty ekwiwalentu mieszkańcom oraz zapłaty za 

odbiór odpadów z urządzenia.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek- jednogłośnie.  

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 4 do protokołu.  

 

Ad.7. – BRM.0003.73.2020 

  

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 5 do protokołu/.  

 

Ad.8.  – BRM.0003.77.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 6 do protokołu/.  

 

Komisja wyraziła chęć spotkania z Kierownikiem Wydziału Infrastruktury Miejskiej  

i Ochrony Środowiska Urzędu Miasta w/m Magdaleną Bręśkiewicz w celu 

szczegółowego omówienia sprawy.   
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Ad.9. Sprawy różne.   

 

Komisja złożyła wniosek o udzielenie informacji, gdzie została zabrana huśtawka  

z placu zabaw przy oś. Antonówka i kiedy nastąpi ponowny montaż urządzenia.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek- jednogłośnie.  

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 4 do protokołu.  

 

Ad.10. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono.  

Protokołowała: Malwina Marmuszewska 

          Przewodniczący KGKiM 

 

                                     /-/Wiesław Sobiechowski 

 

 

 

 

 

 


